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Referat af bestyrelsesmøde d. 30. oktober

Til stede ved mødet: Alexander (27A, 4. th.), Annie (27B, 2. th.), Emilie (37A, 2. sal), Lone
(29, st. tv.).

● Cykler ved opgange: Vi henviser til at cykler ikke parkeres foran opgange og
passager til opgange, men sættes i stativer (i skrivende stund er der masser af plads
ved cykelstativerne ud for opgang 35).

● Asfalt ved 27-indkørslen: Asfalten foran indkørslen ved 27-passagen er desværre
blevet kørt i stykker. Pas på løse stykker asfalt, der stikker op. Vi arbejder på at
reparere skaden snarest muligt.

● Emhætter: Der er melding om gener af mados fra naboer i nogle lejligheder. Vi gør
opmærksom på, at emhætter jf. vedtægterne ikke må tilsluttes de eksisterende
a�rækskanaler, da det blæser mados ind i omkringliggende lejligheder. I stedet skal
kulfilter benyttes, eller der kan etableres separat sug til emhætte (kræver
byggetilladelse fra kommunen).

● Altanprojekt: Altana oplyser, at projektet er indsendt til officiel byggegodkendelse
ved Københavns Kommune med de tilmeldte andelshavere.

● Cykeloprydning: Til varsling planlægges cykeloprydning i slutningen af året. Alle
ubrugte cykler bedes stillet i kælderrum.
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